
 

Akademický senát UK FTVS 

 

     

 Č.j.: AS-7/2018 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 18. 9. 2018 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Jelen, Malá, Šťastný, 

Pokorná 

Studentská komora (s): Ižovská, Omcirk, Thiel, Pecinová 

Omluveni: Dvorský (a), Jebavý (a), Jindra (a), Hráský (a), Novotná (a), Harbichová (a), Brtník 

(s), Bujnovský (s) 

Nepřítomni: Anděrová 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Hojka, Čížek 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání: (11-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/09/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 18. 9. 2018. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 19. 6. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 19. 6. 2018. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 19. 6. 2018: (9-0-3). 

Usnesení 02/09/2018: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 19. 6. 2018. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o Centru zdravotně postižených studentů UK. Dále 

uvedla, že k 31. 9. 2018 končí mandát některým vedoucím kateder a center, proto s nimi 

v první polovině září proběhly pracovní schůzky. Akreditace studijních oborů byly posunuty 

o 5 let. Dále spectabilis paní děkanka upozornila na dodržování pravidel GDPR. Tajemník 

Zelenka informoval o rozvoji sportovní infrastruktury na UK FTVS. Uvedl, že v rozpočtu na 



rok 2018 bylo naplánováno pořízení přetlakové haly, nakonec je ale možné příští rok na halu, 

nový povrch a kurty získat finance od rektorátu. Letos tedy nebudou za tímto účelem čerpány 

finanční prostředky z FRM. Předseda ekonomické komise Jelen uvedl, že veškeré čerpání 

musí být dopředu rozpočtováno. Senátor Kaplan připomněl, zda by o případném rozšíření 

kapacity malých tělocvičen v přízemí B bloku na úkor ubytovací kapacity neměla být  

informována Kolejní komise UK FTVS a dále Kolejní rada. AS UK FTVS byl tímto 

informován o rozvoji sportovní infrastruktury na UK FTVS. 

 

4. Projednání a schválení Podmínek přijímacího řízení 

Senátorka Malá za studijní komisi informovala o jednání komise. Podmínky přijímacího 

řízení byly projednány studijní komisí společně s proděkanem Hojkou a vedoucí studijního 

oddělení pí. Škábovou. Proděkan Hojka přiblížil předložený dokument. Senátorka Malá 

uvedla, že studijní komise projednala verzi zaslanou AS UK FTVS, která se ale neshoduje 

s verzí k vyvěšení na webu. Senátor Zahálka uvedl, že neví, proč bychom měli schvalovat 

verzi pro brožuru. Senátor Jelen se dotázal, jak se liší verze, která bude uvedena v SISu a ta, 

která bude v brožuře pro studenty. Proděkan Hojka uvedl, že ve verzi na webu je celá řada 

dalších podrobností, které jsou ale zbytečné uvádět v brožuře pro studenty. Proběhla diskuse 

ohledně Podmínek přijímacího řízení. Studijní komise uvedla, že doporučuje upravené znění 

Podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2019/2020 ke schválení. 

Hlasování o upraveném znění Podmínek přijímacího řízení: (10-0-2) 

Usnesení 03/09/2018: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení pro akademický 

rok 2019/2020. 

 

V následujících bodech se jedná o rozpravu. 

5. Hodnocení výuky 

Proděkan Hojka přiblížil hodnocení výuky studenty. Proběhla diskuse ohledně formulace 

některých otázek. AS UK FTVS vyslechl informaci o hodnocení výuky studenty. 

 

6. Zpráva o čerpání rozpočtu 

Tajemník Zelenka přiblížil stav čerpání rozpočtu. Uvedl, že oproti minulým rokům se 

čerpání zpřesňuje a nejsou zde žádné komplikace. Informoval o nárůstu u doplňkové činnosti 

a CŽV. Senátor Zahálka za ekonomickou komisi uvedl, že komise shledává čerpání rozpočtu 

jako uspokojivé. 

 



 

7. Smlouva s novým nájemcem bufetu 

Tajemník Zelenka informoval o situaci se současným nájemcem bufetu, který není schopný 

dostát svým závazkům. Bylo tedy hledáno řešení a naskytl se nový zájemce o pronájem 

daného prostoru. Jedná se o paní Kateřinu Jirouškovou, která zde zamýšlí provozovat 

bezlepkovou pekárnu. Současný nájemce bufetu bude nadále provozovat Coolbar, kde navíc 

bude nabízet i hotová jídla. Nový nájemce by prostor využíval pro provoz bezlepkové 

pekárny a současně s tím zde bude nabízet i vyráběné produkty. Budou zachovány i určité 

prostory pro sezení. Senátor Zahálka se za ekonomickou komisi dotázal na současný stav 

pohledávek se současným nájemcem. Tajemník Zelenka přiblížil současný stav a uvedl, že 

nový zájemce bude vyplácet současným nájemcem realizovanou investici fakultě jako 

splácení pohledávky. Proto je dohoda trojstranná. Ekonomická komise se vyjádřila, že 

zájmem je, aby prostory byly pronajímány a nebyly zde třeba investice. Předseda legislativní 

komise Kaplan podotkl, že se zatím jedná o informaci ohledně připravované smlouvy. 

Dotázal se na dobu trvání smlouvy, a zda je třeba schválení AS UK. Právník fakulty Čížek 

uvedl, že smlouva je na 5 let s tím, že pokud nájemce dodrží vypsané body smlouvy, tak 

dojde k prodloužení. Proběhla diskuse ohledně výpovědní lhůty. Senátor Kaplan vznesl do 

pléna otázku, zda nebude rozpor mezi provozem bezlepkové pekárny a zdravotnickými 

zařízeními (stomatolog, praktický lékař, Ústav preventivního a sportovního lékařství a 

ordinace fyzioterapie), které jsou umístěny v 1. patře nad uvažovanou pekárnou. AS UK 

FTVS vyslechl informace o jednání ohledně pronájmu prostoru současného bufetu. 

 

8. Termíny konání AS UK FTVS 

Předseda AS UK FTVS Heller informoval, že ve dvou případech v následujícím půlroce je 

problematické zachovat tradici konání zasedání AS UK FTVS třetí úterý v měsíci a zároveň 

rozestup 14 dní od kolegia děkanky. Termíny zasedání AS UK FTVS budou do ukončení 

svého mandátu tedy následovné:  

                            16. 10. 2018 

   20. 11. 2018 

   18. 12. 2018 

   22. 01. 2019 

   19. 02. 2019 

   19. 03. 2019 

    

Nikdo z přítomných senátorů nevznesl proti navrženým termínům námitku. 



 

9. Vyhlášení voleb do Akademického senátu UK FTVS 

Předseda legislativní komise Kaplan sdělil, že současnému AS UK FTVS končí mandát 

počátkem dubna 2019 a dále upozornil na vybrané články Volebního řádu AS UK FTVS. 

Zároveň připomněl podmínky vyhlášení voleb do AS UK FTVS. Bohužel vzhledem 

k nedostatečnému kvóru bude vyhlášení a další s tím spojené procedury samotných voleb 

projednávány na říjnovém zasedání AS UK FTVS.  

 

10. Různé 

S pověřením předsedy AS UK FTVS doc. Hellera seznámil člen předsednictva Kaplan 

plénum o činnosti předsednictva po dobu letních prázdnin, když předsednictvo bylo 

pověřeno zastupováním AS UK FTVS. Kaplan konstatoval, že v době letních prázdnin 

nedošlo k žádnému projednávání. Dále se senátor Kaplan dotázal na projekt Wannado – 

Sport do škol. Projekt má transformovat přístup k tělesné výchově na základních a 

mateřských školách (podle https://www.wannadosports.com/pro-skoly/). V rámci tohoto 

projektu má být utvářena moderní metodika výuky tělesné výchovy za přispění odborníků 

z FTVS.  Tajemník Zelenka informoval, že proděkan Chrudimský tento projekt nejspíše již 

podepsal. Uvedl, že to je v podstatě dřívější projekt Sporťáček, kde jsme již participovali, a 

s touto spoluprací byla spokojenost. Senátor Kaplan se pozastavil nad tím, zda jsme jako 

fakulta vzdělávající učitele tělesné výchovy pro 2. stupeň ZŠ a zejména pro střední školy 

kompetentní k tomuto projektu, neboť se týká preprimární a primární pedagogiky. Na což 

akreditaci nemáme.   

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D., proděkan UK FTVS 

 

https://www.wannadosports.com/pro-skoly/

